
 

 

Zápis z jednání Komise Klubů 

Přítomen: Jiří Hýža (JH), Kateřina Vainert (KV), Milan Šorm (MŠ), Martin Srdínko (MS) 

Omluven: Jan Hejna, Miroslav Holotík, Karel Luksch, Martin Žák, Martin Soušek 

Host: Stanislav Hrdlička (SH), Jiří Bobek (JB), Petra Kafková (PK), Marek Pavlovský (MP), Vladimír 
Rozsypal (VR), Ivo Sláma (IS), Radim Vašík (RV) 

Jednání on-line přes Teams 

Jednání proběhlo dle jednacího řádu B09 31.5.2023 prostřednictvím aplikace Microsoft Teams 

 

1. Představení komise klubů 

JH představil nové složení komise klubů 

 

Č. Jméno Pozice na svazu Pozice v KKK 
1 Jiří Hýža  Předseda 
2 Karel Luksch Jihočeský Kraj Člen 
3 Kateřina Vainert Karlovarský a Plzeňský Kraj Člen 
4 Martin Žižka Ústecký a Liberecký Kraj Člen 
5 Martin Srdinko Pardubický a Králove 

Hradecký Kraj 
Člen 

6 Milan Šorm Jihomoravský Kraj a Kraj 
Vysočina 

Člen 

7 Miroslav Holotík     Olomoucký a Zlínský Kraj Člen 
8 Jan Hejna ml. Moravskoslezský kraj Člen 

 

2. Stanovisko MZ ohledně pronájmu pozemků od Povodí 

JH a RV prezentovali stanovisko MZ k Memorandu o podpoře svazů a Olympijských sportů ze dne 
9.Března 2023 zaslané ředitelem sekce vodního hospodářství Ing. Alešem Knedlíkem. Ze stanoviska 
vyplývá, že současné ceny za které jsou pronájmy ploch sportovišť u vodních ploch poskytovány 
k užívání sportovním klubům a organizacím zohledňují  nařízení vlády 591.ze dne 26.června 2016, 
jehož cílem by měla být spolupráce sportovních organizací, Ministerstva zemědělství a příslušných 
Povodí při nastavení jednotných podmínek při užívání pozemků státu za účelem provozování 
sportovišť vybraných vodních sportů. Stanovisko je přílohou tohoto zápisu. 

Proběhla diskuse ohledně průběhu předkládání a uzavírání smluv s Povodími, ze které vyplynula 
negativní zkušenost zástupců jednotlivých klubů, kdy docházelo k nátlakům ze strany Povodí a ceny 
v některých případech dosahovaly likvidační výše. Dalším klubům bylo předloženo vyúčtování 



pronájmů z předchozích let včetně splátkového kalendáře. Kluby jsou vesměs neziskové organizace, 
jejichž provoz je z větší částí závislý na dotacích ze státních institucí, které tímto způsobem vrací zpět 
na úhradách pronájmů a ty následně chybí pro zajištění a rozvoj sportovní činnosti. IS informoval, že 
jako zástupce JK Brno jednal o možnosti odkupu pozemků s Povodími a veškeré snahy byly následně 
Povodími zamítnuty. Stejnou zkušenost měli i další zástupci klubů. 

RV informoval, že jednání ohledně jednotného přístupu ke stanovení zvýhodněných cen za pronájmy 
budou dále pokračovat společně se zástupci dalších vodních sportů (kanoisti, veslaři atd) na úrovni 
Ministerstva zemědělství a ČSJ bude na těchto jednáních representovat Martin Soušek a Karel Bauer. 
Další jednán by mělo proběhnout některý termín v červnu, který ještě nebyl upřesněn. 

Usnesení: KKL doporučuje VV ČSJ aby na jednáních s MZ dohodl jednotný postup při stanovení 
zvýhodněných podmínek pronájmů pozemků příslušnými Povodími, které jsou využívány ke sportovní 
činnosti a zároveň prověřil možnosti jejich odkupů nebo bezplatných převodů. 

3. Založení Regionálních Organizací 

JH Odprezentoval znění důvodové zprávy, která byla podkladem pro změnu Stanov ČSJ a její 
organizační struktury a vysvětlovala vize proč by měly být zřízeny RO v menším počtu (7) než je 
současný počet Krajských organizací, které nabytím účinnosti těchto stanov přestanou být součástí 
OS ČSJ. Důvodová zpráva je přílohou tohoto zápisu z jednání. 

JH a RV odprezentovali návrh zřízení RO v konečném počtu 8, který bude předložen ke schvální VV 
ČSJ na jednání 15.6.2023. 

K danému tématu proběhla věcná debata mezi přítomnými. Následně bylo přijato usnesení 
v následujícím znění: 

Usnesení: KKL doporučuje VV ČSJ schválit zřízení RO v celkovém počtu 8 dle níže uvedené struktury. 

Regionální Organizace Reg.číslo 

RO ČSJ Praha a Středočeský kraj 11,12 
RO ČSJ Jihočeský kraj 13 
RO ČSJ Plzeňský a Karlovarský kraj 14,15 

RO ČSJ Ústecký a Liberecký kraj 16,17 
RO ČSJ Královéhradecký a Pardubický kraj 18,19 

RO ČSJ Vysočina a Jihomoravský kraj 20,21 
RO ČSJ Olomoucký a Zlínksý Kraj 22,23 

RO ČSJ Moravskoslezský kraj 24 

 

4. Ostatní 

JB vznesl dotaz, jak bude realizováno rozdělení finančních prostředků z rozpočtu ČSJ, který již byl pro 
tento rok schválený pro jednotlivé Krajské organizace VV ČSJ i vzhledem ke změnám stanov a 
plánovanému zřízení RO. 

RV- navrhl aby rozdělení prostředků probíhalo dle původní struktury tak aby čerpaly Krajské 
organizace na základě vyúčtování zajištění služeb pro ČSJ.  

Usnesení: KKL doporučuje VV ČSJ schválit na nejbližším jednání původní strukturu rozdělení 
finančních prostředků pro letošní rok 2023 na zajištění služeb pro ČSJ příslušným Krajským 
organizacím jak bylo již dříve navrženo a schváleno VV ČSJ. 

MP- informoval o úmyslu předložit návrh na začlenění Komise Závodů, která již není součástí OS ČSJ 
pod KKL.  



SH-vznesl dotaz na členy VV ČSJ, zda je plánován nákup nových motorových člunů včetně případného 
posunutí starých člunů, které jsou majetkem ČSJ klubům tak jak již v minulosti proběhlo. 

RV- informoval, že VV ČSJ v letošním roce podal 4 žádosti na dotační výzvy (Nákup lodí ILCA, rozšíření 
tréninkového deníku JARMIL, Nákup motorových člunů a nákup IQ foilů). Ze všech těchto žádostí byla 
kladně vyřízen pouze výzva na nákup 8ks lodí ILCA, ostatní byly zamítnuty pro nesplnění 
předepsaných podmínek.  

RV dále informoval, že rozpočet ČSJ pro letošní rok nepočítá s investicemi do výše uvedeného 
vybavení za předpokladu, že nebudou pozitivně vyřízeny předložené žádosti na příslušné dotace.  


